

## Smoke-free Leading Company Awards 2023 - write-up to supporting organizations for online promotion



### Chinese version

【香港無煙領先企業大獎 2023 現已接受申請🚫🚬】

員工乃企業的重要資產，他們的表現與企業的持續發展及成就息息相關，不少企業均非常重視員工的健康。香港吸煙與健康委員會與職業安全健康局及香港電台第一台合辦「香港無煙領先企業大獎 2023」，鼓勵企業／機構向員工、客戶、社會大眾及不同持分者一同推動無煙文化，以維護公眾健康，攜手建設無煙香港。

大獎獲超過 50 間不同業界的商會及組織全力支持，一同推動各行各業的企業宣揚無煙文化。今年大獎更融合 ESG 元素，即環境 (Environment)、社會 (Social) 及公司治理 (Governance)，增設「傑出 ESG 無煙企業參與大獎」，鼓勵企業進一步於公司的 ESG 政策中加入無煙推廣，關顧員工身心健康，提升員工的工作表現及專業形象，讓企業和員工共同得益。♻️

只要在香港註冊及營運之企業、機構及/或政府部門，於 2019 年 10 月 1 日至 2023 年 10 月 20 日期間，推行最少一項無煙政策，就符合資格參加！請到 <https://smokefreeleadingcompany.hk/> 報名，攜手共建無煙香港！截止報名日期為 2023 年 10 月 31 日🚫🚬

[#無煙大家庭](#) [#香港吸煙與健康委員會](#) [#COSH](#) [#SmokeFree](#) [#你想無煙香港](#) [#香港無煙領先企業大獎](#) [#共建無煙香港](#) [#降低吸煙率](#) [#戒煙熱線 1833183](#)

English version



【“Hong Kong Smoke-free Leading Company Awards 2023” is now open for enrollment 🚭🏢】

Employees are important assets of the company and they play a crucial part in the businesses’ sustainability and success. Employee’s health is one of the top priorities of many companies. Hong Kong Council on Smoking and Health, with full support of over 50 major commerce chambers and associations in Hong Kong, organizes the “Hong Kong Smoke-free Leading Company Awards 2023” together with Occupational Safety and Health Council and Radio 1 of Radio Television Hong Kong, encourage all industries to fulfill social responsibility by promoting smoke-free culture and smoking cessation to their employees, customers, the general public and other stakeholders for a smoke-free Hong Kong.

The Awards also incorporate ESG elements (Environmental, Social and Governance) by introducing the “Outstanding ESG Smoke-free involvement Award”, to encourage companies to further integrate smoke-free promotion into their ESG policies, taking care of employees’ physical and mental well-being, enhancing their performance and profession, and benefiting both the company and its employees. ♻️

All companies, organizations and government departments which operate and have registered in Hong Kong with at least one smoke-free policy implemented during 1 October 2019 to 20 October 2023 are eligible. Please visit <https://smokefreeleadingcompany.hk/> to apply online by 31 October 2023. Let’s strive for a Smoke-free Hong Kong! 🚭

[#smokefreefamily](#) [#HongKongCouncilonSmokingandHealth](#) [#COSH](#) [#SmokeFree](#)  
[#TogetherWeStriveforaTobaccofreeHongKong](#)

#HongKongSmokefreeLeadingCompanyAwards #reducethesmokingprevalencerate  
#smokingcessationhotline 1833183